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Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 365
Ministeren har tidligere svaret på, om vandrammedirektivet overimplemente-
res i dansk lovgivning, jf. S 331 af Jacob Jensen (V). Som opfølgning her på
bedes ministeren redegøre for, om det er ministerens vurdering, at Danmark
har overimplementeret det såkaldte VVM-direktiv, og hvis ja, er Folketinget
blevet orienteret om denne overimplementering?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Thomas
Danielsen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Thomas.Danielsen@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne
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